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Zápisnica zo zasadnutia 

VÝBORU MESTSKEJ ČASTI SEVER TRENČÍN 

uskutočneného dňa 04.júla 2024 

v priestoroch KS Kubrica. 

Prítomní členovia VMČ SEVER: 
Členovia výboru: 
Mgr. Miloslav Baco 
Mgr. Martin Petrík 
Mgr. Zuzana Mišáková, DiS.art 
Ing. Ladislav Matejka 
Neprítomní členovia: 
JUDr. Martin Smolka – ospravedlnený 
Ing. Miloš Mičega–  ospravedlnený 
Mgr. Kamil Bystrický -- ospravedlnený 

Prítomný garant komisie : Zdena Šavelová 
Ostatní prítomní : Mgr. Zdeno Marousek – mestská polícia Trenčín 

Program: 

1. Úvod - 16:04 

2. Majetkové prevody 

3. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého obdobia 

4. Nové požiadavky občanov a poslancov 

5. Rôzne, diskusia 

6. Záver 

K JEDNOTLIVÝM BODOM PROGRAMU: 

1. ÚVOD : 

Poslanec Mgr. Miloslav Baco predseda výboru VMČ SEVER privítal prítomných členov VMČ 
a ostatných prítomných. Oznámil, že poslanec Ing. Miloš Mičega, Mgr. Kamil Bystrický 
a JUDr. Martin Smolka sa ospravedlnili. Skonštatoval, že výbor je uznášaniaschopným, 
prítomný boli 4 členovia. Predstavil prítomných poslancov za mestskú časť SEVER .Následne 
prečítal body programu a vyzval prítomných poslancov k doplneniu bodu programu. Dal 
hlasovať o programe. 

Uznesenie:30/07/24: VMČ SEVER schvaľuje program rokovania ako bol navrhnutý. 

HLASOVANIE 

Za : 4 (Baco, Petrík, Mišáková, Matejka) Proti : 0  Zdržal sa : 0 

Uznesenie bolo schválené 

Poslanec Mgr. Miloslav Baco predniesol majetkové prevody. 
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2. MAJETKOVÉ PREVODY: 

1.Žiadame Vás o vyjadrenie sa k predaju nehnuteľnosti – časť pozemku v k.ú. Kubrica, C-KN 

parc.č. 189 zastavaná plocha a nádvorie o približnej výmere 37 m2, evidovaná na LV č.1 ako 

vlastník Mesto Trenčín za účelom majetkovoprávneho vysporiadania pozemku v súvislosti 

s realizáciou budúceho investičného zámeru spoločnosti Západoslovenská distribučná, a.s., 

t.j. vybudovanie novej distribučnej transformačnej stanice v súvislosti so stavbou „TN_Kubrá-

Kubrica, VN 473, VNK,TS, NNK, NNV“ v lokalite na námestí v Kubrici. Predaj pozemku bude 

riešený formou uzatvorenia Zmluvy o budúcej kúpnej zmluve. 

Spoločnosť Západoslovenská distribučná, a.s. ako investor stavby „TN_Kubrá-Kubrica, VN 

473, VNK,TS, NNK, NNV“, požiadala Mesto Trenčín o kúpu vyššie uvedeného pozemku 

za účelom výstavby novej trafostanice. Ide o pozemok nachádzajúci sa na Ul. Kubrická. 

Útvar územného plánovania Mestského úradu v Trenčíne predaj časti pozemku 

pod transformačnou stanicou odporúča, s podmienkou konzultácie so správcom verejnej zelene 

vzhľadom na výsadbu, ktorá v danom mieste bola zo strany správcu verejnej zelene urobená. 

Uznesenie 31/07/24: VMČ SEVER sa  vyjadruje k predaju nehnuteľnosti – časť pozemku v k.ú. 

Kubrica, C-KN parc.č. 189 zastavaná plocha a nádvorie o približnej výmere 37 m2, evidovaná 

na LV č.1 ako vlastník Mesto Trenčín za účelom majetkovoprávneho vysporiadania pozemku 

v súvislosti s realizáciou budúceho investičného zámeru spoločnosti Západoslovenská 

distribučná, a.s., t.j. vybudovanie novej distribučnej transformačnej stanice v súvislosti 

so stavbou „TN_Kubrá-Kubrica, VN 473, VNK,TS, NNK, NNV“ v lokalite na námestí v Kubrici. 

Predaj pozemku bude riešený formou uzatvorenia Zmluvy o budúcej kúpnej zmluve. 

HLASOVANIE 
Za : 4 ( Petrík, Mišáková, Baco, Matejka) Proti : 0  Zdržal sa : 0 
Uznesenie bolo schválené 

Občania sa sťažujú že keď zrušia spoj č.11 budú mať veľký problém sa dostať do mesta, 
na nákupy a k lekárom. Teraz majú veľmi dobre nastavenú hromadnú dopravu. 

Uznesenie 32/07/24: VMČ Sever žiada aby bolo trasovanie linka č.11 zachovaná v tej istej trase 
a čase ako je teraz. Aby bol grafikon zachovaný. 

HLASOVANIE : 

Za : 4( Baco, Petrík , Mišáková, Bystrický) Proti : 0  Zdržal sa : 0 

Uznesenie bolo schválne 

3. ODPOVEDE NA POŽIADAVKY OBČANOV A  POSLANCOV Z  MINULÉHO OBDOBIA: 

Pán Baco prečítal požiadavky a odpovede z minulého mesiaca občanom. 

4. NOVÉ POŽIADAVKY OBČANOV A POSLANCOV 

• požiadavky občanov: 
3985:Občania žiadajú aby bola linka č. 11 zachovaná v tej istej trase a čase ako je teraz. 
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3986: Občan: žiada vytvoriť zelené pásy na ulici Jasná, ako bolo navrhnuté v projektovej 
dokumentácii. 
3987: Občan :chce zmeniť organizáciu v doprave z ulice Pod Čerešňami, Odbojárov kde doprava 
je vyústená do ulice Jasná. 
3988: Občianka: žiada vymeniť zástavku na začiatku dediny Kubrická ulica, je v dezolátnom 
stave. Poprípade presunúť o kúsok ďalej na mestský pozemok ,lebo im bolo povedané že nie je 
na mestskom pozemku, preto sa stým nedá nič urobiť. 
3989: Občan: žiada aby sa pokosilo na zástavke v Kubrici aj s krovinorezom aby to nemusel kosiť 
on sám. Pokosia len okolo a ostatné tam nechajú. 
3990Občania: žiadajú aby sa vybudovalo detské ihrisko v Kubrici deti sa nemajú kde hrať 
nemáme tu žiadne ihrisko. 
3991: Občania: žiadajú poupratovať okolo Kultúrneho strediska Kubrica a zrenovovať okolie. 
Nepokosia okolo len vnútro dvora.  
3992: Občania: žiadajú aby sa vyčistil potok pred KS Kubrica a aj po dedine lebo keď ide veľká 
voda tak sa vylieva potok von. 

• požiadavky poslancov: 

3993:VMČ SEVER: žiada aby bolo trasovanie  linka č.11 zachovaná v tej istej trase a čase ako je 

teraz. Aby bol grafikon zachovaný.(Uznesenie 4 za) 

5. DISKUSIA 

Poslankyňa Mišáková poďakovala mestu za doriešenie problému s výkopmi na Sihoti. 
Občania žiadajú aby bola linka č.11 zachovaná v tej istej trase a čase ako je teraz. Veľmi im to 
vyhovuje kvôli tomu že nestrávia pól dňa po nákupoch, ale spoje sú dobre nadstavené. Keď sa 
zruší spoj č.11 budú mať veľký problém sa dostať do mesta, na nákupy a k lekárom. Nemajú 
v dedine vôbec potraviny pre všetko musia ísť autobusom do mesta. 
Občan z Jasnej ulice by chcel poďakovať za vybavenie požiadavky z minulého mesiaca týkalo sa 
to poklopov na Jasnej ulici. Vravel že je nesúlad medzi projektovou dokumentáciou a skutkovým 
stavom v skutočnosti. Mali byť vytvorené zelené pásy ako bolo v PD a tie nie sú. Občan chce 
zmeniť organizáciu v doprave z ulice Pod Čerešňami, Odbojárov ktorá  doprava je vyústená 
do ulice Jasná. Majú veľké problémy aby sa dostali z dvora von bez toho aby im niekto nadával 
a urážal ich. 
Občianka žiada vymeniť zástavku na začiatku dediny Kubrická ulica, je v dezolátnom stave. 
Poprípade presunúť o kúsok ďalej na mestský pozemok, lebo im bolo povedané že nie je 
na mestskom pozemku, preto sa stým nedá nič urobiť. Je to hanba aby tam bola takáto škaredá 
a zničená zástavka. 
Občan žiada aby sa pokosilo na zástavke v Kubrici aj s krovinorezom, poupratovať okolo, aby 
to nemusel kosiť on sám. Žije v krajskom meste a platí si dane. Pokosia len okolo a ostatné tam 
nechajú. Občania žiadajú aby sa vybudovalo detské ihrisko v Kubrici deti sa nemajú kde hrať 
nemáme tu žiadne ihrisko. 
Občania vraveli že by sa malo poupratovať okolo Kultúrneho strediska Kubrica a zrenovovať 
okolie. 
Občania chcúaby sa vyčistil potok pred KS Kubrica a aj po dedine lebo keď ide veľká voda tak sa 
vylieva potok von. Treba osloviť toho komu to patrí a treba to vyčistiť je tam veľká tráva. 
Občan vravel že v Kubrici nefunguje rozhlas nemajú ako vyhlásiť že sa niečo deje v dedine, nejaký 
pohreb, oznam o tom že tu niekto niečo predáva, treba to prekontrolovať. Občania žiadajú aby sa 
riešilo niečo s MHD autobusmi v zime, ktoré ich nechajú v Kubrej na námestí alebo na kyselke že 
ďalej už nepôjde, nie je to ich cesta. Je to cesta Trenčianskeho samosprávneho kraja. 
Občania Kubrice žiadajú aby sa vybudoval stojan (obruč) na máj .Určili miesto na ostrovčeku .Aby 
sa mohol stavať v dedine máj ako aj v iných dedinách. 
Občania navrhli  aby sa vykonala obhliadka veľkého ihličnanu v Kubrici pri KS, korene narúšajú 
múr v KS. Kedysi zdobili ten strom ako vianočný ale už je strašne veľký nemajú ako, chceli by aby 
sa tam vysadili nové malé a mohli ozdobovať na Vianoce. 
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6. ZÁVER 

Poslanec Baco poďakoval prítomným za účasť a pozval na budúce VMČ. 

Ďalšie rokovanie výboru bude dňa 5.septembra 2024 v priestoroch SOŠ, Pod Sokolice 

Čas trvania zasadnutia od 16:00 hod do 17:00 hod. 

Zapísala: Zdena Šavelová 
V Trenčíne, dňa 04.07.2024 

Mgr. Miloslav Baco 
Predseda VMČ SEVER 

Čas trvania zasadnutia od 16:00 hod. do 17:00 hod. 
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